
 
 
 
Protokoll styrelsemöte 3 SMC Gotland  
2024-05-23 på Ada Blocks gata 10B 
 
Närvarande styrelse: Stig Göransson, Lars Gardelin, Gudrun Wallin, Hans Håkansson, 
Björn Montan, David Barnholdt, Linda Berggren, Safi Ahlberg 
Anmält förhinder: Alf Söderman, Henrik Hagström, Hanna Wieslander, 
 
§1 Mötets öppnande 
Safi Ahlberg hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppet. 
 
§2 Val av mötessekreterare och ordförande. 
Safi Ahlberg valdes till ordförande för mötet och Gudrun Wallin valdes till sekreterare för 
mötet.  
 
§3 Val av justeringsmän 
Till justeringsmän valdes Hans Håkansson och Björn Montan. 
 
§4 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes med några tillägg. 
 
§5 Föregående protokoll 
Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 
 
§6 Ekonomi 
Ekonomin ser fortsatt god ut.  
 
HLR-kursen blev av den 16 maj. P.g.a. en del återbud så blev den inte full. Det skulle kostat 
50 kr för medlemmarna men det blev lite miss då ingen hade ordnat med att ta emot och 
Johanna som höll i kursen gav information om att den var kostnadsfri. Därav har ingen 
betalat för att gå kursen. 
 
§7 Genomgång av post 
Det har kommit ett kort från Snabbgross. Safi ger det till Johan Kihlander då det är han som 
brukar handla för SMC-Gotland på Snabbgrossen. 
Vi har fått ett ex. av Gotlandsguiden i miniformat. 
Vi har fått en förfrågan från Ylva Grandin om att medverka kring en körning för välgörande 
ändamål. Vi har besvarat hennes förfrågan att vi som SMC-Gotlands styrelse inte kommer 
att medverka men att vi kan lägga in det i kalendern. David ställer lite motfrågor för att få info 
till kalendern samt ger info om hur hon själv kan lägga in i kalendern. 
 
§8 Hemsidan/Facebook 
Vi kommer att ta en ny bild till hemsidan. Alla styrelseledamöter kommer till knix den 17/6 så 
att vi kan ta ett foto. Peter Wallin kommer dit med kameran. 
 



 
 
David försöker ändra ordning på nyheterna på hemsidan. Som det är just nu så står de 
händelser som redan varit överst vilket känns lite avigt. 
 
§9 MC-folket 
Nr 5/24 har manusstopp 27/5. 
David fick en del input från mötet och började skriva för glatta livet.  
 
§10 School 
Enligt rapport från School så rullar det på bra. Hittills har man haft 99 deltagare på gruskurs, 
avrostning och knix. 
Hanna Wieslander kommer att examineras till instruktör inom kort. 
8/6 kommer instruktörerna att åka till Gotland Ring och träna upp sig själva. 
Knixar pågår varannan måndag, följande måndagar kvarstår: 3/6, 17/6, 1/7,15/7, 29/7, 5/8, 
12/8. 
Lördagen den 15/6 är det tjejkurs 
 
§11 Planering av kommande aktiviteter 

a. Nationaldagskörning 
Hans Håkansson leder kortegen och Björn Montan kör sist. Safi hälsar välkomna. 
Samling kl: 11.30 med avfärd kl: 12.00. Vi slutar vid Träffpunkt Gotland så att de som 
vill kan klä av sina hojar och ta sig på tur. Många brukar vilja åka till Lojsta Slott. 

b. Nattorienteringen 
Vulcan har meddelat via Facebookgruppen MC-körningar Gotland att de tar över 
Nattorienteringen efter Raukarna som lagt ner sin verksamhet. Den kommer att gå av 
stapeln 16 augusti. 

c. Fåröturen 29/9 
Hans kollar med kursgården om de kan hålla catering även detta år. Det var ett bra 
koncept som bidrog till att även styrelsen kan delta i körningen på Fårö. Övrig 
planering tas vid nästa styrelsemöte. 

d. Enkäter till medlemmar. 
David har sänt mail till styrelsen med förslag på frågor att sända ut till medlemmarna 
på Gotland. Detta för att få lite input på vad medlemmar vill och att vi ägnar oss åt rätt 
saker. David ser till att frågorna sänds ut till medlemmarna. 

 
§12 Övriga frågor 

• Rabattavtal – SMC Gotland har en del avtal om rabatter vid bland annat caféer och 
Mc-handlar mm Dessa bör kontaktas årligen vilket inte skett alltid då få eller inga haft 
intresse eller tid att göra det. Styrelsen beslutade att vi tar upp frågan på möte till 
våren och delar upp ställena mellan varandra i styrelsen för att kontakta och stämma 
av/påminna om avtalet inför kommande säsong. 
Styrelseledamöterna uppmanades även att ha ett par avtal med i packboxen under 
säsongen ifall man skulle komma till något ställe där man kan skriva avtal. Mall finns i 
Rushfiles. Stig håller på att bearbeta IMAGO i Barlingbo att skriva avtal då de är nya 
MC-återförsäljare. 



 
 

• Frågan togs upp vilket även diskuterades på styrelsedagen om att försöka få till en 
skrivelse till Regionen för att få till ett samarbete mellan Regionen. Det borde gå som 
ett brev till ordförande i Tekniska nämnden. David startar en mailtråd i ämnet. 

• Info från Ordismöte 
Plats: Arlanda XPO SMC riksårsmöte 
 
På gång: 
* Att skicka ut mail till sina distriktsmedlemmar. Det kommer fortfarande inte delas ut 
maillistor, utan funktionen går via SMC-kansli. 
* Digitala incidentrapporter via portalen 
* SMC Academy - Online-kurser för vidareutbildning av medlemmar (men öppen för 
alla) 
 
Info: 
* SMC-Picture, bilddatabas. Bilder kommer att rensas efter 3 månader med hänsyn till 
integritet. 

§13 Nästa möte 
Nästa möte blir 15/8 kl: 18.30 hemma hos Stig på Badvägen 20 i Ljugarn. 
 
§14 Mötets avslutande 
Safi tackade och avslutade mötet. 
 
 
 
__________________________  _________________________ 
Ordförande Safi Ahlberg   Sekreterare Gudrun Wallin 
 
 
 
__________________________  _________________________ 
Justerare Hans Håkansson  Justerare Björn Montan 


